
SEVENCRANE II专业／标准

企业简介
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河南速巍机械设备有限公司是一 家以单双梁、 桥门式起重机、 悬臂吊、 配

件、 电动葫芦、 卷扬机， 及配套系列件产品的生产、 设计、 销售为一 体的股份制

企业， 占地面积8万多平方米， 现有职工300余人，各类专业技术人员36人。

公司拥有各种数控机床、 磨床20余台， 车、 锐、 刨、 钻等机床100多台，大型

设备有5盹液压锤及CY-VMC850机加工中心等O 主要配件产品有车轮组、 吊钩

组、 卷筒组、 制动轮、 联轴器等标准及非标准起重机配件， 为冶金、 电力、能源、 

港口、 矿山、 机械制造等行业提供配套服务， 市场前景广阔， 深受用户喜欢和

好评。

1999年通过了1809001国际质量管理体系认证， 并于2003年在全省率先

通过了18014001、 OHSAS19001环境／职业健康安全管理体系认证。 公司运用

6S精细管理， 不断完善标准化管理体系。

务实、 严谨、 诚信、 创新是中杰公司始终坚持的执业精神和行为理念，

我们将一如既往的面向市场， 以客户服务为己任， 不断探索， 不断前进！ L一一－一－

俨

�i' 

r 



SEVEN CRANE 

Henan Seven lndustry Co, Ltd specialized in production, design, sales of single/double, bridge/gantry crane, jib crane, electric hoist, winch and relavent 

accessories products as joint-stock enterprises. Company covers an area of more than 80000 square meters, existing staff more than 300 people, 

including all types of professional technical staff of 36 people. The company has a variety of CNC lathe. grinder 20 turn in日，vehicles, milling, planing, drilling 

machine more than 100 Taiwan, large-scale equipment has 5 tons口f hydraulic hammer, air hammer. The main accessories products are sets of wheels, hook 

grou口，drum set, brake wheel, coupling and other standards and non standard crane accessories, metallurgical, power, energy, ports, mining, machinery 

manufacturing and other industries to provide supporting services, the market prospects are broad, by the users love and praise. 

1999 passed the 1509001 international quality management system certification, and in 2003 in the province took the lead through the 15014001, 

OH5A519001 environment and occupation health and safety management system certification. Companies use 6S fine management, and constantly improve 

the standardization management system Pragmatic，『igorous, honest, innovation is in the company always adhere to the spirit and practice of philosophy, we will 

as in the past to face the market, customer service as their responsibility, and constantly explore, continue to advance I 















完善的质量保证体系， 严格的质量控制，全面的质量管理， 让每一个环节精益求精，

每一个产品都日臻完美。 国际一流的检测设备， 国内权威的检测中I［：， 稳步提升的

质量检测水平， 使我们在激烈的国际商战中， 充满信心。

Complete quality assurance system, st 「ict quality control and all-round quality 

management make and link and each product much more perfect, International 

top- rank testing equipment, domestic authoritative testing cente 「 and 

steadily-improved quality testing level make us have full assurance during 

violent international trade war. 
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